
Årsmøte for  
FAU Haukeland skole og FAU Støtteforenings 

Møtereferat  
 

Tid/sted: Senteret på Haukeland skole, 24. august 2021 kl. 19.00-22.00 
 
Til stede: Torill Sommerfelt Ervik (1A), Samer Habiba (1B), Ørjan Mikal Lygre Vermeer (1C), Marta 

Faraloni (2B), Ingvild Marie Kvissellien  (2C), Brynhild Berge Sjølingstad (3A), Brooke Wilkerson 
(3B), Eirik Saghaug (3C), Kjersti Sundland (4A), Ina Stølen (4B), Espen Bødtker  (4C), Cathrine 
Neumann-Fagereng (5A), Marianne Strømmen  (6 - gr.1), Helene Karlsen (7B), Christian 
Hjemmen (7C), Magnar K. Taule (7A), Cathrine Neumann-Fagereng (7A), Inga Henriette Undheim 
(1A), Sebastian Maddox (4B), Torunn Lemme (4C), Anne Marie Vigeland  (6 - gr.1) og Frederik 
Halvorsen (avtroppende styreleder), Christian Irgens (avtroppende styresekretær), Maj 
Fjellbirkeland (avtroppende gruppeleder), Tore Johannesen (Etat for barnehage, skole og idrett) 
Siv Nyegaard (rektor).  

Fravær (uten stedfortreder):  Anna Magnus (2A), Linn Sørensen (6 gr. 2) 
 

1. Innkalling, agenda og referat fra forrige møte 
Konklusjon: Referat fra forrige møte var godkjent av Styret og gruppelederne og publisert på skolens 
hjemmeside før møtet. Det ble godkjent av FAU på møtet.  Agenda for årsmøtet var satt opp iht. 
FAUs vedtekter. Agenda og innkallingen ble godkjent.   
 

2. Behandle FAUs årsmelding 2020/2021 
I tråd med tidligere praksis anses årets referater som FAUs årsmelding. Referatene er tilgjengelige 
på: https://www.bergen.kommune.no/omkommunen/avdelinger/skoler/haukeland-skole/rad-og-utvalg/fau-

og-su Referatet fra juni-møtet inneholder en oppsummering av årets viktigste saker og 
oppfølgingssaker til 2021/2022. 

VEDTAK 
Årsmeldingen ble godkjent 

 
3. Behandle FAUs regnskap i revidert stand 

Oppsummering: Regnskapet er revidert av FAUs revisor Bjørn Erik Refsnes og funnet 
tilfredsstillende. Regnskapet er vedlagt referatet. Pga. Koronasituasjonen hadde FAU ingen 
inntektskilder bortsett fra kommunens støtteordning for ettermiddagsaktiviteter. Ikke-
inntektsgivende kostnader utgjorde 10 412 kr. Dette dekket premier til lesekonkurranse, 
foredragsholder til digitalt foreldremøte, pølser til 17. mai mv.  I tillegg påløp kostnader på kr 27 479 
til ettermiddagsaktiviteter. Disse aktivitetene ble i all hovedsak finansiert av støtte fra kommunen og 
mindre inntekter fra elever som deltok fra andre skoler.  Egenkapitalen pr. 31.07.2021 er kr 88 500. 
FAU har nå ingen økonomiske forpliktelser (for eksempel krav til gjennomføring av kurs eller innkjøp) 
som har betydning for økonomien i kommende regnskapsperiode.  

 
VEDTAK 

FAU godkjente regnskapet med et underskudd på kr 11 188.  
Underskuddet dekkes av opptjent egenkapital. Egenkapitalen den 31.07.2021 er 88.541 

 
4. FAUs budsjett 2021/2022. 

Budsjettet er i stor grad basert på budsjettet for 2019/2020. Budsjettet forutsetter at 

https://www.bergen.kommune.no/omkommunen/avdelinger/skoler/haukeland-skole/rad-og-utvalg/fau-og-su
https://www.bergen.kommune.no/omkommunen/avdelinger/skoler/haukeland-skole/rad-og-utvalg/fau-og-su


Koronasituasjonen ikke legger begrensninger på gjennomføring av aktiviteter. Både utgifter og 
inntekter vil bli lavere hvis aktivitetsnivået må begrenses.  
 
Inntekter: 

• 17. Mai overskudd: Kr. 35 000  

• Overskudd fra Disco: Kr. 10 000  

• Overskudd fra Halloween: Kr. 6000  
 
Utgifter: 

• Støtte til 7. trinn kr. 6 000 (100 kr pr. elev) 

• Foredrag foreldremøter kr. 10 000  

• Drift FAU kr. 10 000  

• Støtte til vinner av klassekonkurranse: kr 2 000.  

• Ettermiddagsaktiviteter vil bli dekket av kommunal støtte, men det er uklart hvor stor denne blir.  
 
Oppsummert budsjett 2021/2022: 

 
 
Budsjettet er resultatorientert. Dersom det blir nødvendig med en oppjustering av kostnadene, 
bør  inntektene planlegges med en tilsvarende økning.  
 

VEDTAK 
FAU godkjente forslag til budsjett med et overskudd på 20 000 kr  

 
 

5. Fastsette kontingent 
VEDTAK 

Kontingenten ble fastsatt til 0 kr 
 

6. Valg: 
a) Leder, nestleder og øvrige styremedlemmer 

Valgkomiteen ved Frederik Halvorsen fremla følgende innstilling til nytt styre:  
Brooke Wilkerson (3B),  



Cathrine Neumann-Fagereng (5A) (gjenvalg),  
Kjersti Sundland (4A),  
Magnar K. Taule (7A) 
 
Det var ingen som meldte seg eller foreslo andre kandidater på Årsmøtet.  
 

VEDTAK 
Styret skal for 2021/2022 bestå av: 
Styret Leder: Magnar K. Taule (7A)  

Nestleder: Cathrine Neumann-Fagereng (5A)   
Kasserer: Brooke Wilkerson (3B) 
 Sekretær: Kjersti Sundland (4A)    

 
b) Revisor  

FAUs nåværende revisor Bjørn Erik Refsnes er villig til å ta gjenvalg for ett år.  
 

VEDTAK 
Bjørn Erik Refsnes ble gjenvalgt som revisor. 

 
 

c) Gruppeledere 
Kandidatene nedenfor stilte til valg og ble valgt til gruppeledere av sine respektive grupper: 
Arrangement/Dugnad: Christian Hjemmen (7C) 
Eiendom/Trafikk: Brynhild Berge Sjølingstad (3A), Inga Henriette Undheim (1A), Ina Stølen (4B) 
Ettermiddagsaktiviteter: Marta Faraloni (2B) 
Skole-hjem: Marianne Strømmen (6 gr 1) 
 

d) SU/SMU representanter 
Kandidatene nedenfor stilte til valgt og ble valgt til følgende verv: 
SU: Cathrine Neumann-Fagereng (5A) og Ingvild Marie Kvissellien (2C) 
SMU: Samer Habiba (1B), i tillegg til SU-representantene 

 
e) Områdeleder TV Aksjon 

Bjørn Erik Refsnes ble gjenvalgt som områdeleder for TV-aksjonen. 
 
 

7. Rektor orienterer 
7.1. Ny erstatningsskole i 2022 

Bakgrunn: I løpet av sommeren ble det klart at Ulriken likevel ikke kan brukes som 
erstatningsskole når Haukeland stenges for utbygging og oppussing i 2022. Dette skyldes at 
ombygging av Ulriken vil ta lengre tid enn først antatt. Kommunen vil derfor bruke 
Lynghaugparken 1 i Fyllingsdalen som erstatningsskole. Dette er et moderne skolebygg med 
kapasitet til 400 elever. Kommunen har 7 erstatningsskoler og Lynghaugparken er den eneste 
som er ledig i januar 2022. Det vil bli satt opp busstransport, fra flere steder i nærområdene til 
elevene. 
Diskusjon: FAU er sterkt kritiske til prosessen. Opprinnelig plan var at skolen skulle flytte i 
januar 2021 og det fremstår som merkelig at ombyggingen av Ulriken ikke blir klar til 2022. I 
tillegg savnes en vurdering  av fordeler og ulemper ved alternative løsninger. Det fremstår nå 



som om kommunen ikke har vurdert  andre alternativer. Verken FAU eller skolen ble involvert i 
prosessen.   
Konklusjon: FAU vil samle spørsmål til det digitale orienteringsmøtet for foreldrene og 
oversende disse til rektor i forkant. Ideelt sett bør det først avklares om det finnes alternativer.  
Hvis det ikke finnes alternativer bør det settes fokus på hvordan den valgte løsningen kan gjøres 
best mulig. Det antas at det største problemet gjelder de yngste barnene – som bla. mister SFO-
tid pga. bussing i rush-trafikk.  
 

7.2. Andre saker: 
Rektor orienterte kort om høstens foreldremøter, skolens 175 års jubileum, TV aksjonen og 
Informasjonsheftet som sendes ut ved skolestart.  


